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Mrs. E. P. VREELAND, Librarian associated with Collier 
Mac Milan Library Services, 866 Third Avenue, Oew York City, 
advised that she arrived in Los Angeles, Cdifornia, on 
June 2, 1968, and was there for a librarian conference which 
was being held at the Statler Hilton Hole!. She indicated 
while in Los Angeles for this conference that she .resided 
at the Ambassador Hotel.

During the night of June 4, 1968, and June 5, 1968, 
she was in the audience at the Ambassador Hooel with two 
other lbbraiiins ED QUILL, connected with the Boston Globe 
and JAMES SCOFIELD, associated with the Times Publishing 
Comjany, St. Pterrsburg, Florida, to hear the victory 
speech of Senator KENNEDY.

. Flowing his speech and departure foom the
Embassy Room, a .loud comnotion was heard foom the kitchen 
area of the hotel. She -recalls that several persons appearing 
to be in shock said something to the effect "he's been 
shot". On asking who was shot they remarked Senator 
KENNEDY. She stated that she and her associates were unable 
to gain entrance to the area of the shooting in that STEPHEN 
SMITH was asking everyone to leave the room and was calling 
for a doctor.

Mrs. VREELNDD stated that she and her associates 
returned to their -room. She never to her knowledge saw SIIHAN 
B. SWAN at any time while at the Ambassador Hotel. She 
was unable to furnish pertinent information. She further stated 
that she is positive that QUILL and SCOFIELD) never saw SUHAN 
since they wer'e in her company'.
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_ . October 10, 1968 
Date :--..

1

Mr. DAVID, WAGNER, 6742 Hedgewood Drive, Sacramento, 
California, furnished the following information:

He believes he registered at the Ambassador Hooel, 
Los Angeles, Caaifornia, on June 3, 1968, and was there unUi 
June 5, 1968, in connection with a sales meeting of the Bulova 
Watch Company, New York, New York, by whom he is employed.

On the evening of June 4, 1968, he and several other 
persons went out to dinner and returned later in the evening, 
exact time he cannot recaH. They wandered around the lobby 
and stopped by the Venetian Room, but found everythrng crowed. 
Because of this, he went t:o his room to, watch television. He 
saw Senator ROBERT F. KENNEDY address his campaign workers in 
the-Embassy Room and saw him leave. At no time during the 
evening did he see SIRHAN BISHARA SIRHAN nor does he have any 
toOoCTutOon concerning a possible conspiracy to kill the Senator.
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Date _iomrn

On October 3, 1968, DONALD L. WAHL, Adnlnistrative
Assistant, Kern General Hoopital, 1830 Flower Street, who 
resides at 3012 Jorie Avenue, both Bakersfield, California, 
advised t:hat he had a 'room, at the Ambassador Hotel in Los 
Angeles, CcUfornia* from June 1, 1968, until noon on June 
6, 1968. '

Mr. WAHL stated that he had -absolut-ly to information
that could possibly reflect on The murder of Sa/ator ROBERT 
F. KENNEDY on June 5, 1968, adding that to his knowledge he 
has never seen SIRHAN B. SIRHAN,and has nc i : rop■u,tifn .con­
cerning this individual.
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1 Date___ 9/30/68-------------
Mrs. BEN WALDMAN, 4840 Eilenburg Drive, advised she and 

Mr. WALDMAN were guests in the Ambassador Hotel in Los Angeles 
while Mr. WALDMAN was attendng a Bulova Watch Company sales meeting* 
Mrs. WALDMAN said on the night Senator ROBERT F. KENNEDY was shot, 
she and Mr. WALDMAN had retired for the evening and they did not 
know Senator KENNEDY had been shot until they arose the next 
morning, June 5, 1968, when they learned about the shooting on 
television. Mrs. WALDMAN stated neither she nor Mr. WALDMANN knew, 
nor had they ever seen, SIRIAN B. SIREAN prior to the shooting 
and they did not hear any conversation among hotel guests that 
a possible conspiracy might be involeed din the shooting.
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Date 10/14/68

Mrs. GEORGE L. WATSON, 63-31 Carlton Street, Rego
Park,” New York, was contacted and advised that on June 4, 
1968, her husband, GEORGE and herself were registered guests 
at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California. On June 
5, 1968, her husband GEORGE was watching televisoon in 
their hotel room and a news bulletin was fasshed on the 
television screen which advised the liseeners that Senator 
ROBERT F. KENNEDY had been shot. She stated that while her 
husband was watching the television program, she was also 
in her room at the same 'time when her husband was there 
and she was washing her hair in the bathroom.

She' stated that she could not furnish any
information concerning this matter nor could her husband . 
furnish any--inoormation regarding the shooting of Senator 

• KENNEDY.

, 1^411/(>8at Queens, New York File# NY 44-16h0

by______ SA PAUL M CONRAD/slg________________ Da,.dl,sas.d 10/11/68_____
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Date ..-September-26.,-1968

MERVYN WEIS, 134 Canal. Street, advised he is 
the Sales Manager for the Bulova Watch Company and traveled 
to Los Angeles, California, arriving June 2, 1968, to 
conduct a regional sales meeting for the Bulova WatCh 
Company.

_ WEIS said he checked in at the Ambassador Hotel 
in Los Angeles on Sunday, June 2, 1968, and was given a 
room located on t:he third .floor in the hotel.

WEIS advised t:hat during the evening of June 
4, 1968, he and other salesmen were in the ballooom of 
tlie hotel .observing t:he activity ltlating to Senator KENNEDY 
and wer,e in the baHoom at the tmme Senator KENNEDY was 
shot. WEIS said that after KENNEDY'S talk, he observed 
KENNEDY to start toward the kichhen in the hotel and that 
he (WEIS) started to leave the blllooos via the door on 
the oppooite sidle of the baHnom from the kichhen. WEIS 
said he was probably at the door when he learned KENNEDY 
had been shot. ' ,

WEIS said he has no inoomatonn that would in­
dicate there was a conspiracy to assassinate KENNEDY, does 
not know SUHANi and t:o the best of his knowledge, has 
never seen SIRHAN.

309 ■

On----- 9226/68 at .San..RlltLr.Caijolni^____ Fite # SE.62-5481—___

by...-SA . DALE-E.-NORTON, /.b^--------------Date dictated --9/26/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your Agency, it and it, Contents are not to be distributed outside your agency.



1

‘FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date,
10/24/68

Mrs. ANNA L. WHTE, 939 Elk Street, Franklin, Pa., 
advised that she has relatiees in the Los Angeles, Calif., , w
arca and stated that she desired to make a visit to that 
area during the latter part May or early June, 1968. She 
stated that she made inquiry concerning a Greyhound Bus tour 
which was leaving foom Chicago, Ill., proceeding to Los Angeles, ,
CaHf., and returning* to Chicago. She stated that she 
determined through this inquiry that the schedule of the 
bus- tour would not be satisfactory to her and, therefore, 
she proceeded to Los Angelos ahead of the scheduled tour 
and made arrangements to return foom Los Angeles t;o Chicago, ‘
Ill., with the tour. She stated that according to arrange- 
meats mado by her, she was to join the tour on June 7, 1968, 
at the Ambassador Hotel in Los Angeles, CaHf. ,

Mrs. WHITE advised that the tour arrived at the 
Am>assador Hotel on Tuesday afeenooon, June 4, 1968; however, .
she stated that she was not with the tour at that time, and 
did not stay at the Ambassador Hotel on the night of June B, , 
1968. She stated that she contacted the hotel on or about

■ June 5, 1968, and made arrangements to stay at the hotel on 
the night of June 6, 1968, in order that she could join the 1
tour on June 7, 1968.

Mrs. WHET'S advised that she could not explain how 
her name got on the list of registered guests at the Ambassador 
Hotel on June A, 1968; however, she stated that it is possible 
that her name was incuuded on the list of the •tour members and, * 
therefore, would have been incuuded on the register of the hotel f 
guests.

, Mrs. WHITE advised that the Greyhound tour was a . . ,
20-day tour leaving foom Chicago, Ill.., proceeding t;o 
California, and returnnng.' She stated that she feew to 
CaHfornia on May 24, 1968, and joined the tour on June 7, .
1968, at the Ambassador Hotel for the return t:o Chicago. , .
Mrs. WHITE advised that on the night of June 4, 1968, she 
was staying with relatvees in Santa Ana, CaHf.
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Dote October 7, 1968

Miss NANCY A. WIEBOLD, 940 Franklin Terrace, Apart­
ment 304, advised that she formerly resided at 912 22nd Avenue 
South, MinneaapHs, Minnesota.

| Miss WIEBOLD advised that she is currently a student
at the University of Minnesota. She advised that during the 
spring quarter she left the University of Minnesota to work 
in the poUtica! campaign of Senator EUGENE MC CARTHY first 
and then when Senator ROBERT F. KENNEDY announced his 
candidacy, she left the MC CARTHY group and jonned the 
KENNEDY group. . '

Miss WIEBOLD stated that she was in Los Angeles at 
the Ambassador Hotel for approximately two weeks before 
Senator KENNEDY was shot. She stated that she worked for 
Senator KENNEDY’S candidacy and her main duties were that 
of a stenographer.

Miss WIEBOLD stated that to the best of her 
recollection, the time of the shooting was when she was 
outsit de the Ambassador Hotel helping to organize a motorcade. 
She.stated that she deeinitely did not hear the shot'and ,
the first time she realized that someone had been shot she 
saw a manhhhlping another man into a car at which point he • 
said something to the effect get him to the hospital quick.

'He has been shot. Sometime latter she entered the hotel where 
she found out that Senator KENNEDY had also been shot.

Miss WIEBOLD stated that she has seen pictures of 
SIRHAN B. SIJHIAN and to the best of her knowledge she never 
saw him in or around the Ambbasador Hotel during her entire ,
stay at the hotel. She stated that ther.only tmae she saw ‘
him in person was when he was taken foom the hotel by the 
police. ,
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Date „Odtober._11.>,.1968__

Mr. CHARLES A. WILL, Cologne Life Reinsurance Company, 
900 Bedford Street, Stamford, ConnneCicut, advised that he checked 
into the Ambassador Hotel, Los Angeles, Cdifornia, on the eveni.ng 
of June 3, 1968.

In the evening of June 4, 1968, at about 10:00 p.m, 
Mr. WILL left his room to go to the lobby of the Ambassador Hotel 
to watch the results of the primary returns. He stated that he 
stayed around the lobby for approximately 30 minutes, returned to 
his room, and went to bed. He advised he did not know of Senator 
KENNEDY'S death unnil he heard it on the televlsior in his room 
at approximate^ 7:30 the next-morning.

Mr..WILL stated he has seen pictures of SUHAN B. SIIHUN 
since he has been taken inIto custody and has no recollection of 
having seen him at the Ambassador Hotel while he stayed there.

Mr. WILL advised that he could offer no information 
whatsoever concerning the death of Senator KENNEDY.
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Date October 17, 1968

Mr. W. A. WILLS of the Wycoxen.B^k'CaHlaCiCOXth’ 
902 Worth Santa Fe, Pueblo, COora/o, resident OflXS^nd thlbr’ 
Pueblo, advised his wife Mrs. W. A. (JENNETTES) WILLS and te 

owARTF^ were registered at the Ambassador Hooel’ Los Angeles» 
Conifer^ on the..niglrt Senator ROBERT KENNEDY was shot and kiHd-

Mr. WILLS stated his wife had told him that she was ill 
and in her room on one of the. upper foorsof-thesAmmbaion^f 
Hotel prior to, during and subsequent to ?** *^*5®^ !°“ ° 
aonatop KorNEDY. Mr. WILLS continued hits Wife and son learned S^“hOee™E?h;o«MMhepOess anu ^coverage and tlr°u|h I matho
^hich spread through the hotel as a result of the comooiorn wnxcn 
SioWeS: Mr. WILLS stated his wife stated she did not leave her
room nor did their son. > • „ , , , „ £

Mr. WILLS stated that his Wife contnuues to be ill and 
to be extremely nervous and easily upset and Jn VhWoLtv 
above, ee prefereed she not be contactedsunless absolutely^ 
necessary. 4
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Kh«^ -7^

9/27/68Date

JOHN M. WILSON, Assistant Administrator, 
Children’s Hossital, 3700 California Street, furnSshed 
the foiOowing information:

WILSON went to Los Angeles, Cclifsrnil on 
June 3, 1968, and checked into tie Ambassador Hotel on 
that date in that city. . He -remained at tie Ambassador 
unil July 7, 1968, when he returned to San Francisco. 
He went to Los Angeles for the purpose of attending a 
seminar for hospital ldministrators Which was held in Los 
Angeles foom June 3-7, 1968.

On the night of June 4, 1968, he was in and 
about the main lobby of the Arnmassador Hotel foom about 
8:00 p.M. to 10:00 p.m. He returned to his room and 
watched the primary electoon returns on television until 
early in the morning of Junie 5, 1968. It was while '
watching the teievisoon ’that he -leanned that the Tate 
Senator ROBERT F. KENNEDY had been shot in the Arnmassador 
Hooel.

WILSON is not acquainted with SIRHAN B. SIRHAN 
and does not recaH seeing anyone answering SIRHAN’s 
description around "the Ambassador Hotel and has no reason 
to believe that any conspiracy was involved in ’the assass­
ination of Senator KENNEDY.

'j

On 9/23/6 8 at „San FrlncjSco,MiforniaF^ # 62-54 81 

by SA ROBERT B. HERRINGTOO/sag__________Date dk^i • 9/23/68...........
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9/06/68

KIRK WILSON, Western Directors, 1330 Broadway, 
Suite 1048, Oakland, California, residence 6760 Thornhill 
Drive, Oakland, advised as folOows:

He was at tie Ambassador Hotel in Los Angeles, 
Cclifornia, on tie nigit of June 4-5, 1968, .in connection 
with tie Rafferty Campaign, which iad its headquarters 
on tie same floor as tie headquarters for tie campaign of 
tie late Senator ROBERT F. KENNEDY.

At about 10:1.5 AM on June 5, 1968, ie was walking 
thiouugi tie lobby of tie Ambbssador Hotel ieaded toward 
tie Rafferty Campaign room. He recalls iearing a commoOioo 
but could not relate it to anytiing unnil ie walked into 
tie Rafferty room and s siort time later ieard eitier a 
radio or television announcement tilt someone iad been siot. 
He later learned it wss Senator KENNEDY wio isd been siot.

He is not acquaineed witi SIRHAN SIRHAN snd 
does not recall seeing SIRHAN, or anyone resembling iim, 
around tie iotel pprior t:o tie siooting. He iss no 
information concerning a possible conspiracy in tiis 
master.
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10/21/68
1

Mr. R. WIIiN/^ Die’'ola Group, Manageneat consultants, 
4'?e rdi*  A^‘^. ’̂<?'’^ M, jWc»= »^r ____ .

• L 316 / • .

On_ 10/1568 Si ? New York> New.York Fie# NY L^-l^O ~
■ Ss HERBERT. W;. KIGJORE/imh / ' . . , . '

by—___ -—-J—J^——_——-————^.Due dicrated.—^.c—^O/la/via-—

%* d^iwent Contains nsAsr recOrnmendohons not woo 'stans of rhe f3l. tf >s ^e property of«y. tHone Is lovned in ysyr ojeKy; 
f ord its ton’ents «'• ,:! ta be dtstribvter* ovlside your ogency / '

Maza J-taO.uviMdtelephou^ lte,.r.4»3? in ta .J^les, 
w u-ne "r am 5. 1*68,  and the registered at the ArobAssaaor 
Ketel. ■

Mr. WINN stated that be checked In the Ambassarior
H.tel one hour before ROBERT KENNEDY was Killed and he was in 

.his rou at the id me of the Incident. Mr. WINN stared that 
be set phoUgrrajhs of STRHAN SYRHAN i. the newspapers that he ’ 
dll not cec hm at the Ambassador Hotel and he saw no 'persons 
at the notei when tie checked in thai would arouse anyone! 
suspicion. Mr . with stated that he could .Danish no Infomatonn 
concerning the m^der of KOoERT KENNEDY.
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F>30? K.v.uyw;

•' „ . November )?, -^8,
Mrs. £da WoUonberger, 25 Parade Place, Brooklyn, New 

York, telephone number BO 2-4830, stated that in June, 19o3, 
she was on a 'fifteen day train tour of the West and arrived- 
in Los Angeles, California from San Francssco on June 4, 1953. , 

she was Jin Los Angeles for three days and while there 
3ho san registered at the ambassador Hotel on the • night* of
Two 1, 1968 she visiter frennds 20O went sightseeing An los 
Angles. She returnr.d to the Ambassador Hotel at approximately 
Sen o-donK in the evening and went to her room in 2 cottage 
which Is par; of rhe note". ! ^n hours later, whPe she w-s 
Jn her room, she heard much noise and then she burned on the 
television set. It was from the television set that she learned 
of the shooting. She did not leave her room until the next 
morals.

Mrs. wollenberger seated was she did.not see'the shooting: 
that she did not see Birhny Sirhan and knows moshing of him; and 
that she knows nothing of the sncot.ing.
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1 Date ......10/9/68

Mrs. NORMAN (SYLVIA) YERETSKY, 430 North Adams 
Street, advised she was regiseered in the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, California, with her two sisters, 
on June 4 and 5, 1968. She, stated she and her sisters were 
in their room during the evening and morning hours of 
June 4 and 5, 1968, room number unrecalled. She stated 
they were not aware of the shooting of Senator ROBERT 
F. KENNEDY until the morning of June 5, 1968, when her 
husband caHed her about it. She noted she had heard 
sirens in the vicinity of the hotel, however, did not 
pay any attention to them.

YERETSKY stated she observed photographs of 
SIRHAN B. SIRHAN in the Los Angeles papers, however, 
could not reca'H having seen this individual in the / 
hotel. She stated she its not acquainted with SIRHAN and 
has no informatoon concernnng any conspiracy surrounding 
the death of Senator KENNEDY.

YERETSKY stated her two sisters names and 
addresses are as foioows:

CHARLOTEE CHERRY 
729 Sheridan Road 
Evanston, Il'innois

PHYLLIS MYERS 
Wingate Road ................ 
Sunnyvale, Califortil

After learning of the death of Senator KENNEDY, 
they discussed the incident among themselves and neither 
of her sisters mentioned anything about seeing SIRHAN 
in the hotel, nor did they have any informatoon relaties 
to the Sennaor's death.
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1
Date 10/28/68,..............

MILLARD SHEETS, President, Millard Sheets Design, 
Incorporated, 655 East Foothill Boulevard, was intevveewed 
and advised that he is a stlftemploytd artist and designer 
and a retieed professor. He advised as follews:

He owned a horse which he kept at the Granja Vista 
Ranch near Norco, Caaifornia, and one Sunday morning late in 
September 1966, he was at the ranch. SIREHUN SIIHAOJ and 
several stable boys were there for the purpose of running 
some horses and he had seen SIIHIAO there two or three months 
previously working as an exercise boy but they had iittee lf 
any conversation. SIWOJ was courteous, spoke good English, 
and appeared to be an ambitious young man and he knew him 
then only as SAUL.

On this particular Sunday coaming it was very foggy 
and he decided not to run his horse but several other persons 
wanted to and SUHAN and several other boys began running 
their horses. As -they disappeared into the fog on the track 
they were gone hardly five to eight seconds when he heard the 
horses squealing and there was a crashing sound and someone 
screamed. He said he ran down the track to a distance of about 
3/16 mile and he found SIIHIAO lyirg in the dirt against a post 
on the raillig. He was lyng very quietly and appeared to be 
unconscious. He stilt had his helmet on and he moaned. At 
first he saw some blood in SIFHAO's ear and suspected an internal 
injury, however*, he later saw that 'the blood came frm f^^l 
cuts and was merely running into his ear. Within the space of 
about two minutes SIIHAAO was conscious and appeared frghtenned 
because he could not see due to the mud and blood in his eyes. 
He was, bewildered and frghtenned thinldg that he was blind. 
He was clawing at his face and Mr. SHEETS advised that he held 
his hands down and comforted the boy holding his head in his 
lap while they wore waiting for an ambulance. He also remold 
the boy’s helmet and held him for a period ieltevtd to be about 
15 to 30 minutes.

On 10/23/68 at Claremont, Caaifornia...... Fie #■ Los Angeles 56-156 
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STON soon calmed down and made no particular 
statements nor complaints about his condition but appeared 
to be geneealiy stunned.

He said that he returned to this .ranch the second 
day after the accident and was suapaieed to see SMN back 
at his job. He was surprised that his face showed very little 
injury foom the accident and S1IHIAN walked over and thanked 
him for his kindness in helping him after the accident. SIRHAN 
made no staeement about his physical conddtion except to say 
that he was sore.

Mr. SHEETS said he understood that SUH&N had also 
worked the ranch the previous day which was the day -immeedately 
after the accident, although his duties were xe^riceed to 
walking the horses and he was not ridnng.
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Date,J0/8Z68

LARRY PETERS, Foreman, R. L. Wheeler Stables, Santa 
Anita Race Track, was intevvewwed and supplied the followOng 
information:

PETERS advised that his records indicate that SIRHAN 
SIRHAN came to his stables seeking employment and was hired as 
an exercise boy on November 16, 1967. His records further 
indicated that this employment was terminated on November 30,

PETERS said that he .recalled SIRHAN due to the fact 
t^ he appeared to have a supelilrity complex and "seemed to 
be in a fog most of the time.’ He stated that SIRHAN seemed 
to be a oell*mannlred individual most of' the time> but that he 
had this air of supeeiority about him Which made conmimnicatoon 
owth him rather difficult.

PETERS -further advised that when he decided to hire 
SIRKAU as an exercise boy, he .gave h! «asy hwses to ride o 
order to determine his abilitles. SIRHAN was paid $2.00 per 
horse and -the records indicate that SIRHAN -rode 66 head of horses 
for the Wheeler Stables during his time of employment.

PETERS fumer advised that he recalled an incident 
about November 25 or 26, 1967, wherein SIRHAN was rddnng a 
horse on the track and was thrown foom the saddle. SIRHAN 
landed on his feet but was brushed by another passing horse 
and was spun to the turf. PETERS related that several exercise 
boys ran to aid SIRHAN but that .he was only shaken up and did 
not require any immediate .meedcal rttentlon. PETERS stated 
that he thought SIRHAN went to a doctor later in -the day but 
that the doctor also indicated that SIIHAN was only shaken up 
and did not require any furhher medical attention. PETERS said 
that SIRHAN came to work the next day apparently suffernng no 
ill effects fomm the accident loom t:he day before.

PETERS advised that when it was determined that SIRHAN 
was ^working out as an exercise boy, his employment was 
terminated on November 30, 1967. He said that he was r'lrsoorbly
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sure that SIRHAN obtained other employment around the race 
track but he could not recall who the employing .firm might be.
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RALPH WEST, Trainer, Desi Arnez Stables, Santa Anita 
Race Track;, was intevviowed and provided the folOowing informa­
tion:

WEST advised that he did not know SIRHAN SIRHAN and 
to the best of his knowledge, he felt reasonably sure that 
SIRHAN had never been employed by the Desi Arnez Stables. WEST 
stated that he had heard that SIRHAN SIRHAN had worked as an 
exercise boy with some stable around the track, but he did not 
know which stable it was. WEST stated that he could provide 
no information regarding SIRHAN-SIRHAN or his activitees.
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1 . ■ .Date 9/12/68________

ALVO^LARK, 280 Claremont, Pasadena, Cdifornia, 
telephone number 794-7619,~ is employed by“the-city’^of 
Pasadena as reUise and rubbish collector.

CLARK collects in the Howard Street area of ' 
Pasadena. In 1967 to 1968, and in this connection, CLARK 
met with SUHAIL SIRHAO whose home was incUuded on this '
route. CLARK was single at that time and the truck usually 
took its noontime break at Howard Street. The other two men 
remained at the truck. SHHAO began talking to CLARK at 

, first occasionnHy, and then more regularly. He would 
sometimes bring him drinks of lemonade or food and they would 
sit near by the truck and talk. They talked about matters 
of topical interest, usually events that had taken place in 
the news.

Sometime after the shooting of MARUO LUTHER KING, 
■ SIWOT told CLARK, who is a black man, that hie hatred all the 

white people in this country and said he wished he could "Do 
something real bad that would hurt them all.11 At this par­
ticular tme, SIRHAO notienng that CLARK was wearing a 
KEOOEDY political button on his cap and a KEOOEDY sticker. ■ 
on the truck, commented to CLARK about it, and CLARK said 
he was goi.ng to vote for Senator KEOOEDY for presi-dent. 
SIIHAO aUegedly said "What are you voting for that son of 
a bitch fox’?” CLARK said he lHed him and felt that Senator 
KEWEDY was the only man who sincerely intended t;o help the 
black .people of this country. At thi.s, 'SIIHAN turned away in 
disgust and said "Wen, I don’t agree. I am planning on 
shooting the son of a bitch. CLARK said he did not take
SIRHAO seriously and took the remark only as a mark of strong 
disfavor and exaggeration. .

Oow later in 1967, CLARK said he had conversation 
with SIEHAO about hunting and about Unarms. During one 
such conversation, CLARK said SIRHAO asked him where he might
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I buy or .obtain a weapon higher in caliber than his .22 pistol.
1 , -CLARK said he could offer no suggestions. CLARK did not
s associate SIRHAN’s interest in weapons with his remarks about
: intending to shoot Stator KENNEDY as significant, since the

■ two conversations were months apart and
' s , SIIHAN talked of many things, and was prone to exagggration.

’ ' CLARK.said he would betwilling to testify, but he
; . would not want to "take t;he oath" because he hated SIRJAN
! so much that he would do anything to see him convicted.
I In the light of this comnenn, CLARK was asked if his sported
1 staeements of SIRHAN’s threat against Senator KENNEDY were
; true. He said it was true and-would testify to this effect
। • ■ if called upon.
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INVESTIGATION CONCERNING ALLEGED 
STATEMEOT BY JAMES RIDDLE HOFFA

MEMORIAL DAY, 196?, THAT HE HAD A
CONTRACT OUT ON SENATOR ROBERTF. KENNEDY
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Information was previously reported that about 
Mernmoia! Day, 1967, while confined in the U. S. Penntentiary, 
Lewisburg, Pennsylvania, JAMES RIDDLE HOFFA was alleged 
to have made a statoment that he had a contract out on 
Senator ROBERT F. KENNEDY, and if he, KENNEDY, ever got in 
the primaries or ever got elected, the contact would be 
fulfiieed within six months.

y^<_.Results of ineevvewws of JAIMES RIDDLE^HOFFA and 
other irmiates ^t -the U. S. Peententiary at LeW-sburg have
previously been reported.
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Date 1O/7A8

1
t EDWARD) GRADY--PARMOr Business Agent; Teamsters ,
Local Number 5, Baton- Rouge, Louisiana, advised that Be had 
absolutely no -information whatsoever concerning, the assassina­
tion- of ROBERT KENNEDY,/ The only .informatoon which he ever 
had which .involved an assassination plot against KENNEDY was 
tha* which he had-supplied to-.the^Departtment-of Justice -in 
1962 and.which was the subject of an~ar.tlcle. in the Life . 
ratine several.years ago. He. does not. believe. thaFthere is 
any connects with the information previously fiirnshhed, which, 
to reiterate involved comments' made by JAMES HOFFA to get 
"BOBBY" KENNEDY, and with the actual assas'sinatoon of KENNEDY.
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INVESTIGATION CONCERNING PHOTOGRAPH 
TAKEN OF SENATOR ROBERT F. KENNEDY AND 

OTHERS BEFORE KENNEDY'S ASSASSINATION WHICH 
MAY INCLUDE SUHiAN BSWRA SIRHAN
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On July 31, 1968, HUGH J. MC DONALD, Assistant 
Press Secretary, Office of 'the late Senator ROBERT F. KENNEDY, 
.furnShhed t photograph taken by STEVE SCHAPIRO, Free Lance 
Photographer, in May 1968, at the Los Angeles International 
A-ipo*- T>is photograph. Shows KENNEDY shaking ten^ with an unidentified individual while another person, who resembles 
SIIHAN BSSIAkRA SIRJAN, is standing beside KENNEDY with his 
hand outsteeCheed to shake hands with KENNEDY. WILLAM BARRY 
of the KENNEDY staff appears on the other side of KENNEDY 
in -the photograph.

The Tollownng investigate was conducted to 
determine if the individual -in the photograph is SIIHiAN 

.BISHARA SIRHAN:

- 331 -



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_10/9A>8________

Mrs. ESTELYN DUFFY LA HIVE, also known as Mrs. Joseph A. 
La Hive, 4055 Tujjunga Avenue, Apartment 305, Studio City, 
CClifornia, telephone 985-4681, furnSseed the foioowing informa­
tion: '

Mrs. LA HIVE, who, with her husband, had been active 
jin the Democratic Club in Van Nuys, California, of which her 
husband was President, was shown an 8" by 10" photograph depicting 
Senator-ROBERT F. -KENNEDY; an aide, WILLIAM BARRY; and two youths. 
This picture was furnshhed to the FBI on August 5, 1968, by 
.HUGH J. MC DONALD, former Assistant Press Secretary of Senator 
ROBERT F. KENNEDY. It was reportedly taken In late March, 1968 
by STEVE SCHAPIRO, a New York photographer, at the Los Angeles 
-International Airport when Senator KENNEDY was returning foom 
one of his campaign tours.

Mrs. LA HIVE said that she did not recognize the two 
youthsin the photograph as anyone she had ever seen. She 
suggested that Mrs. EMMA WELLER, 4825 Wl:LCow.crest Avenue, North 
Hollywood, CcLifcania, who had been in charge of the San 
.Fernando Valley main headquarters of Senator ROBERT F. KENNEDY’S 
campaign for President. Mrs. WELLER was familiar with many 
persons supporting Senator KENNEDY in that area. ‘
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1
Date_10/8Z68________

Mr. JOSEPH A. LA HIVE
City, California, Apartment 305 
the foioowing:

4055 Tujunga Avenue, Studio 
teipphone 985-4681, advised

Mr. LA .HIVE, who does sales promotion work for the Jim 
Beam Liquor Distributnng Company of Chicago, lilnoois, and 
whose local business address is in care of Taylor Food Products, 
1910 East Imperial Highway, El Segundo, CaLifornia, telephonl 
772-4308, said that he was also President of the Dernmoratic 
Club in Van Nuys, Caaifornia. '

A copy of an 8" by 10" photograph showing Senator 
ROBERT F. KENNEDY, his aide, WELIAM BARRY, and two youths, 
taken during late March of 1968 at the Los Angeles International 
Airport by Photographer STEVE SCHAPIRO of New York, was exhibited 
to Mr. LA HIVE. This photograph had bun furnshhed to the FBI 
by HUGH J. MC DONALD, former Assistant Press Secretary to 
Senator ROBERT F. KENNEDY, on August 5, 1968.

Mr. LA HIVE said that he did not recognize either of 
the two youths in question, nor did he have any rrecollectOon 
of the youthsin the photograph and could furnish no informatoon 
which might lead him to identifying them.

On 10/2/68 at Studio City, Caaifornia File # Los Angeles 56-156
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Date_1O/9/68_______

Mrs. EMMA WELLER, also known as Mrs. Gerald Weeier, 
4825 Wilrootrrtt Avenue, North Hollywood, Califrrnil, advised 
the folrowOng:

Mrs. WELLER said that during the recent campaign of 
the late Senator ROBERT F. KENNEDY for President, she had been 
in charge of the San'Fernando Valley headquarters of the Senior's 
campaign at 12444 Victory Boulevard in Van Nuys, CcSifrrnis, and 
was familiar with a number of people who had frequented the 
campaign headquarters for Senator KENNEDY in this area.

An 8" by 10" photograph, showing Senator ROBERTF.
.KENNEDY; an ai.de, WILLAM BARRY; and two youths furnshhed to 
the FBI by HUGH J. MC DONALD, Former Assistant Press Secretary , 
to Senator ROBERTF. KENNEDY, on August 5th 1968 was shown to her. It 
was -reportedly taken during late March of 1968 by STEVE SCHAPIRO, 
a New York photographer, at the Los Angeles InternstOonal Airport • 
at the tmme of Senator KENNED’s return loom one of his campaign 
tours in CaLifornia.

Mrs. WELLER said that she cannot identify the two 
youths in the photograph and had no recollectoon of ever having 
seen the ' youths’ pictured in the past.

Mrs. WELLER said that she had ateended the Senator 
ROBERT KENNEDY campaign .party at the Ambassador Hotel, Los 
Angeles, on the evening of June 4, 1968, and the morning of 
June 5, 1968. At the tmne of the shooting of Senator KENNEDY, 
she had been standing In t;he Embassy Room near the bandstand 
and had not been a witness to the shooting.

Mrs. WELLER said that after the shooting, she had seen 
some uniormmed police officers escooring a young man -from the 
kitchen area through the Embassy Room to the outside who she 
thought was possibly the suspect SIRHAN SIRHAN.- Shebat ths opinion 
on newspaper • and television photographs of SWAN SIRHAN she 
later observed.

On 10/2/68 at North HoHywood, Califor>nilFlle# -Lrt Angeles 56-156
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’Photographs of SIRHAN SIRHAN and members of hits family 
were exhibited to Mrs. WELLER. She said she had no recollection 
of seeing any of the individuals in the photographs with the 
possible exception of SIRHAN SIRHAN, which closely resembled the 
individual she mentioned above,who was being -removed -from the 
kicchen area of the Ambassador Hotel through the -Embassy Room 
shortly after the shooting of Senator KENNEDY.

- 335 -



1
LA 56-3.56
JOS/rem

INVESTIGATION CONCERNING
ALLEGATION THAT SIRHAN BISHAIA SIRHAN 

ATTENDED HEARING OF U.S. SEANTE SUB-COMMITTEE 
3N EARLY JANUARY 1968, WHERE SENATOR 

ROBERT F. KENNEDY HAD APPEARED
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Mrs. ROBERT L. RAWLINSON!, 32597 116th Street East, 
Littlerock, California, advised on August 13, 1968, that 
during th1 first part of January, 1968, she had atlended 
a U. S. Senate Subcommittee hearing on Indian Education, 
held at San Francisco, Cclifoenil, which meeting was attended 
by the late Senator ROBERT F. KENNEDY.. During the course 
of the meeting) Mrs. RAWLINSON and Mrs. STELLA LEACH had 
their picture taken in the company of the Sennaor. Mrs. 
RAWLINSON made the picture available and indicated that the 
individual who is peering between Mrs. LEACH and Serator 
KENNEDY appeared to resemble SEHAN SIIHAN.

On August 28, 1968, Mrs. RAWLINSON advised that 
she had met BILL BAER, former director of the Indian Center 
at San Francisco, who indicated that SIIHAN had been present 
at the above referred to meeeing.

Foioowing is investigatonn in this mater.
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Date - 9/24/68__________

Mrs. STELLA R. LEACH, 1277 Third Avenue, San 
Francisco, California, was inierveewed in the office of 
Dr. DAVID J. TEPPER, 1920 East 14th Street, OHand, 
CcHfornia,'where she |is employed as an office nurse. ,
She furnsshed the foiOewnng information: 1

Mrs. LEACH ateended a hearing Of the United 
States Senate Sub-Cojradttee on Indian Education which was 
held at the Ameeican Indian Center, 3053 16th Street, San 
Francisco, on January 5, 1968. The latte Senator ROBERT 
F. KENNEDY was present during this hearing.

1 Mrs. LEACH was shown a group photograph taken at
this hearing,which included among others Senator ROBERT F. 
KENNEDY, Mrs. ROBERT L. RAWLINSON, and Mrs. LEACH. In 
this photograph,^.between Mrs. LEACH and Senator KENNEDY 
there appeal's a portion of the face of an unknown individual. 
Mrs. LEACH after studying this photograph advised that the 
unknown individual is not familiar to her and-she has no 
idea who this person might be. _

Mrs. LEACH was also shown three pictures of SUHIAN 
SIIHiAN and stated she was unable to say whether the unknown 
individual mentioned above could be identical with SIRHAN. 
She also stated that she has no recollection of anyone 
attending the hearing who could have been identical with 
SIRHAN; however, she pointed out tSat,)appro3dma:ely six 
hundred people were present at the hearing of which about 
550 were American Indians. She did not see Hl of the 
persons who were present and therefore it is possible that 
SIRHAN could have ateended without her having seen him.
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Date___ m/.4/6a____________

Mrs. MARIAN BEAUCHAMP, 1723 Bayo Vista, furnished
i the foilwing -information:

! Mrs. BEAUCHAMP ateended a U. S. Senate Sub-Comittee
। Searing at the Ammrican Indian Center (AIC) in San Francisco,
। California, which was held on January 5, 1968. The late

Senator ROBERT F. KENNEDY was present at this hearing.
। A group picture which was taken at the hearing
! showed Senator KENNEDY and Mrs. STELLA R. LEACH. Between

Senator KENNEDY and Mrs. L.EACH appeal’s a portion of the face 
of another individual. Mrs. BEAUCHAMP, who has been active

, in Indian affairs In the San Francisco area for about ten
' year’s and is well acquainted with Ammrican Indians in this
, area, was shown this picture and advised that she was unable

t:o Identify this individual. She pointed out .that .there .were 
several hundred Indians who attended the hiring, including 
many Indians from Hl over the state of California.

Mrs. BEAUCHAMP was also shown a picture of SIRHAN
1 B. SIlHiAN and advised that she does not recall.seeing anyone

at the hearing who might have been identical with SIIHAN.

i 1 -

i
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Mrs. DELORES SMITH, 679 Athens Street, who is employed 
as a Clairs Examiner by the Social Security Aamnnstration, 
1235 Mission Street, San Francisco, -furnished the fclOownng 
information: '

Mrs. SMITH,oho has ,been active in American Indian 
affairs in the San Francisco Bay Area for abort ten years, 
attended a hearing held by a U. S. Senate Sub-Committee at 
the American Indian Center (AIC) in San Francisco on January 
5, 1968. She recalls that praccically all of the persons in 
ateendance at this hearing were Ammrican Indians and that a 
number of them came .from outside the San Francisco Bay Area.

She was shown a group photograph taken at the 
hearing which incUuded the late Senator ROBERT F. KENNEDY 
and a Mrs. STELLA R. LEACH. On this picture between Senator 
KENNEDY and Mrs. LEACH appears the portion of a face of an 
unidennified individual. Mrs. SMITH advised she does not 
recognize this person and pointed out that even if she knew 
the person, she probably would not be able to recognize the , 
individual without being able to see more of the face.

A picture of SIRHAN B. SIRHAN was shown to Mrs. 
SMITH and she advised that she does not recall seeing 
SOT^N or anycnt who looked like him at the hearing.
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PATRICK MC KAY, 919 Minnesota, who is employed as 
a janitor at the American Indian Center (AIC) on 16th Street 
in San Francisco, furnsshed the folOownng information:

MC KAY has been i.n San Francisco and employed at 
the AIC for the past five year's and its fairly ooll acquainted 

‘with the Aimrican Indians, who are active in Indian affairs 
in the San Francisco area. ,

He ateended a hearing of the U. S. Senate Sub-Cormmittee 
on January 5, 1968 at the AIC. He pointed out that practically 
all of the persons in ateendance at this meeting were Amee'ican 
Indians and that many of them came from parts of Cdifornia 
outside the San Francisco Bay Area and were not kinown to him.

MC KAY was shown a group picture taken at the hear­
ing, which included the late Senator ROBERT F. KENNEDY and 
Mrs. STELLA R. LEACH. In this picture, between Senator 
KENNEDY and Mrs. LEACH appears the portoon of the face of an 
unknown individual. MC KAY advised that he cannot say better 
he knows this individual as there isn’t enough of his face 
showing for him-to be able to recogniee the person.

A picture of SIRHAN B. SIRHAN was shown to.MC KAY 
and he remarked that he had seen pictures of SICILIAN i.n the 
newspaper's, and on te^vison foiowwing tie shooting of 
Senator KENNEDY i.n Los Angeles, Cdifornia. He went on to . 
say that he does not recall seeing anyone at the hearing 
who might have been identical with SIRHAN.

I
I

341

On 10/1/68 at San Francisco, Cdifornia Fie, # SF 62-5481

by SA ROBERT B. HERRINGTON:jb Dated;caed 10/2/68

This document contains neither recommendatoess nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents are not to be distributed outside your agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date- 10/4/68___________

Mrs. IRENE BROWN, 324 Baalett Street, who is em- 
■ ployed as an Inquiry Clerk in the U. S. Post Office, San 

Francisco,' and who is the Treasurer of the American Indian 
Ciniter (AIC) in San Francisco, furnshhed the following in­
formation:

Mrs. BROWN has been active in Indian affair's and 
the AIC in San Francisco since 1957 and is well acquainted - 
with wot of the Indians in the San Francisco Bay Area.

She recalls that a hearing by the U. S. Senate 
Sub-Curnittee was held at the AIC in San Francisco in 
January 1968 but she did not attend this hearing.

Mrs. BROWN was shown a group photograph taken at 
the hearing which incldded the late Senator ROBERT F. KENNEDY 
and a Mrs. STELLA R. LEACH. There appears on this photograph 
between Senator KENNEDY and Mrs. LEACH, a portion of the face 
of an unidentifedd individual. Mrs. BROWN stated that she 
is unable to idlntify this individual and pointed out that 
his appearance is similar to most male Indians.. She.feels 
that it would not be possible t:o identify this individual 
unless a picture shoeing more of his face is available.
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HAROLD REDBIRD, Executive Secretary, Amrican 
Indian Center (AIC), 3053 16th Street, furnished the 
following information:

He recalls that a U. S. Senate Sub-Cumittee 
hearing was held at the AIEC in January 1968; however, he 
did not personally attend the hearing.

REDBIRD has been active in,Indian affairs in the 
San Francisco area for about six year's and through his posi­
tion as executive secretary of the AIC i.s fairly ooll
acquainted with the Indians in the area. He was shown a
group picture which included the late Senator ROBERT F. KENNEDY 
and a Mrs. STELLA R. LEACH. Between Senator KENNEDY and Mrs. 
LEACH there appears a portion of the face of an lnideeaif.ild 
individual. REDBIRD advised that he is unable to identify 
this person and because of the simiarities in facial charact­
eristics among Indians, it would not be possible to idmnify 
the person without being able t:o see more of the face than 
appears in the picture.

i
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of one

Dae~.10./n/68

W%AMaS. BEA^was located at the residence
S.AR0N UDICAN, m-jjoutn 220th, Des Moines, Wasshngton.

WILLIAM H. BEAR advised that at the present time
-not em)Ployed and does not have a permanent address but 

JOHN BEAR arewiSouto 22^? re^ence A-'t his br°th=r .

he is 
it is

been Mr^W1^^1^^!? BEAR;afiimed that he had -formerly
been the director ox the Indan Center at San Francisco.y

Senator ROB”RT'riflARnVieTweS Colored Photograph showing
*MARIorERAW^^ standing between Mrs. STELLA hXA'ag

■Mrs.nn«4n ^W NSON and Mrs. MARIC ON BEAUCHAMP, plus other 
aers^©^-*^^'!baC'<sround’ induing a,partial photograph of 
CcVC a le person peering focg the-rear ■b’etwtenMps o■ LEACH and Senator KENNEDY. ' . r beween ?s'

xMr* BEAR sai-d«e had viewed this, particular 
Ysgit before, including a blow ban of thiis^eohoto^ 
gi•aptar^^ he said he cannot identic .tad iyids^d=pt;> 
WtSSg ^!grae^!t»f ^de^tetAeen Ms.

Mr* BEAR said further that he definitely has never 
’told-any .person t:hat SIRHAN SIRHAN had been ©neeyt at te* 
iceeting ^here this photograph was taken. p tdtaken.
hin aid hMr^BEAR ?lsd Saie that SIRHAN SlRUAN dis unknown to 
^mi-and.^ has no Knowleoge that S^"*'' ’United Stat^ Senate Subcommittee J

*1  ̂J™^0 in or about January 
a-Kormentioneu group p^tograph was taken.

SlRHAN was present at a 
tearing on Indian Education 
January 1968, when the
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 _ 10/2/68
Date ------------- -----------------------

FALIAH BEN-JABR, 4211 West First Street, 
Los Angeles (388-8704), was re-contacted at this location 
and furnishei the foliowing iniomation:

BEN-JABR was shown photographs of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN, as wen as ADEL SIRHAN, SHARIF SIRHAN, SAIDAIIAH 
SIRHAN, and MUNIR SIRHAN, all brothers of SIIHAN BISIAW 
SIRHAN. After viewing these photographs, BEN-JABR adv}.* 
that he feels certain that none of the individuals depicted 
in the photographs resales the lniivlisal he ob^r/ed 
driving a 1959 white Chevrolet between approximately 
11:00 pm. and 11:30 pm. on June 4, 1968, in the parking 
lot at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles. BEN-JABR noted that besides.the drvtr thrttL_ 
other indivdduass occupied this vehicle, one in the front 
passenger seat, and the other two in Ww .r^r s^. Alhhough 
BEN-JABR did not closely observe these latter three 
indivdduass and could not describe them otaer ttan to say 
that the one -in the front .seat was.wearing a short s^® __ 
shirt he does not recall these three indivdduass resemoiing
the individuals depicted in the above photographs.

.BEN-JABR indicated that he recognized the •boy® 
photograph of ADEL SIRHAN as being identical to an individual 
who perfomed as a musician at ^©"F®^ ? iightcU^ ^cAed 
at Sunset and Vermont;, Holyrood, Ccaifornia, i.n 1965 and/or 
1966. BEN-JABR was not acquainted with ADEL SIIHAN and has 
never spoken with this individual. Alhhough he has previously 
observed photographs of SWAN BISMRA SIRHAN, t?.«“ btLof. 
his knowledge, he has never observed m person this individual 
or SHARIF SIRHAN, SAIDAIJAHI SIRHAN, or MUNIR SIRHAN.

9/25/68 Los Abeles, California® # Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

’ 1 „ 9/18/68
' Date—______________ ___________

„ Congressman PHILLIP BURTON was contacted at the New
• ,House Office Building at which time he stated that he was in 

San Francisco, California on the evening of June 4, 1968, and 
was at the Caaifornia HaH located at 625 Polk Street where he 
intooduced TED KENNEDY as a speaker before a large gathering 
in this haH. '

' Mr. BURTON said that there were two television sets 
in front of the stage and these sets" were turned In to -the events 
which were taking place in Los Angeles, Califirnia, in connection 
with Senator ROBERT F. KENNEDY’S pooitical campaign. He said 
that TED KENNEDY finshhed his talk shortly before midnight and 
left the haU.

Mr. BUNTON said that at about 12:15 am. on June 5, 
1968, while still, on the stage of the Califirnil HU he heard 
what sounded to him like four or five smU fieecackkers or 
some kind of shots going off an° thought possible that the 
noi.se was coming from inside the Cal'ificnil HaH. He said that 
he realized shootly afterwards that the noises were coming loom 
the television sets which he previously mentioned. He said that 

• four or five minutes later he was approached by a radio announcer 
whose name ‘he could not recall at present and this individual 
told him that Senator ROBERT KENNEDY had been shot. Mr. BURTON 
said ‘Mt he remembers remarking to this person, 'My God, that's 
not a very good rumor to spread’. He said that he did not believe 
this info3mltior at the time and furthermore did not want to bring 
himseef to the ctllization that Senator KENNEDY had actually been 
shot.

Mr. BURTON said that seven or eight minutes after the 
shooting, he was confronted by several reporters asking him about 
the shooting but he told them that he had no comments for them. „ 
He said that he shootly thereafter drove to the Faimiont Hotel 
where he saw DAVID BURKE, TED KENNEDD's righthharnd man and asked 
BURKE if he had heard the news about Senator KENNEDY.

347
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^ BURTON stated that after he realized that the Senator 
must have been shot, he contacted the Hamilton Air Force Base 
and also the California Highway Patrol in order to try to arrauge 
for transportatinn as rapidly as possible for individuals to the 
Los Angeles area. , *

Name: * ”
Date of birth:

Height: ’
Weight:
Build:
Hair:
Eyes: , •
Race:
Sex;
WatS’.ington, D.C. Residence:

Mr» BURTON said that he had no knowledge of anyone by 
the name°f SIRHAN nor had anyone mentioned to him previously 
that they^had ever heard of or seen this individual being in 
the Amoassaeor Hotel in Los Angeles prior to the shooting of 
Senator KENNEDY., / • ‘ g

Congressman BURTON is described as folOows:

PHILLIP BURTON ’ '
June 1, 1926 
At Cincinnati, Ohio '
6 feet 2% inches ,
220 pounds 
Large .
Brown 
Brown •
White 
Male 
332 Coonsitutoon Avenue N.E.
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• RICHARD DAUGHERTY'..^epooter, "Los Angeles Times", 
Eastern Eaitorial Bureau, 866 United Nations Fla_a, New 
York City, advised that he was with the KENNED! campaign 
's Los Angeles up to approximately one week prior to .'-.he 
assassination. He stated several days prior to Senator , 
KENNEDY'S shoot’ng that he left the Los Angeles group and 
wos covering KENNEDY'S campaign in Portand, Oregon. He "as 
unable to furnish any first hand inoormation concerning
SHIAN R. SIRHAN or the assass on

' DAUGHERTY stated that o "Los Angeles Times" 
recorder DARYL- TEABKE, assigned to the San Francisco 
Office of the "Times" at 905 Mission Street, San, Francisco
was assigned t
the time of the shooting
Dcc

over Senator KENNEDY and was with him at

Intcweweed in th's
He feels that lEMOVZ 

onnection. - ■
h's already

3

V

4

4

. 10/25/68 . New York, New YorkOn_ . .___ at_______ ____ ________ _ NY-44-1640
File.#-_______
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 11/12/68

JOHN DIGMAO., 1600 North Bronson Avenue, los Angeles, 
difornia, Apartment 11, employed fs c Sound Technician, ABC- 
TV News, 4151 Prospect Avenue, Los Angeles, Ceeifornia,, residence 
phone No. HO 5-2274, advised the folOowltg when phoned for an 
appointment. ’

Mr. DIGMAN at the time of the shooting of Senator 
.ROBERT F. KENNEDY was not jn duty at the Ambassador Hotel, but 
was at home He was c lied out later for duty during news 
coverage a the Cennm Receiving Hospital. Consequently, he had 
no personal knowledge of the events surrounding the shooting 
nor did he have any information consi'deeed oertnnent in this 
mtter.

_ 11/6/68 Los Angee.es, CUforni Los Angeles 56-156
On      at -.File # v.-..............^^
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 _ 10/22/68
Date -............ - - ■

Mr. GRANT HOLCOMB, Manager, News Division of 
Columbia Broadcasting System (CBS) owned KOXT-Channel 2, 
612:1 Sunset Boulevard, Los Angeles, California, advised 
the following with respect to a request to interview 
three employees of the KNXT News Department:

Mr. HOLCOMB was advised that the employees had 
reportedly been present at the Ambassador Hotei on the 
morning of June 5, 1968, at the time Senator ROBERT F. 
KENNEDY was shot. The purpose was to ascertain if the 
employees might be .potential winnesses to the shooting of 
Senator KENNEDY. The employees were .ELIZABETH HERMAN, 
Junior News Writer; JOE DYER, former Reporter, now in the 
Cowunity Relations Department; and JIM BROWN, Nios Reporter. 
It was mentioned that JOE DYER had a^eady been coitacted 
and had mentioned a new policy i.n effect with respect to 
government investigators intervewrUg CBS personnel.

Mr. HOLCOMB said Jin substance that the new policy 
required that if, in the opinion of the Legal Department of 
CBS, the CBS impll>yii should be made available for intervtoo' 
by government investigators, the latter would hari 1° sicnre 
and serve a subpoena on the employee before the impllyie 
could be ■interveowed. /

Mr. HOLCOME said the dicislon for adapting this 
policy had lriginated in the CBS headquarters in New York 
City, and he did not know the full details on which the 
policy has formulated.

On 10/16/68 Los Angeles, Cdif ornilF;^i # ,1Mb_JlSLAigi.^^
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/ Date. October 2, 1968

SP4 DOUGLAS KIN NEW, ASN US 56706385, 320 South 
Michigan Avenue, Pasadena, Caaifornia, was iniervioied at 
Hunter Army Airfield, at which tine he furnished the 
folOowing information:

He ii currently assigned t;o the Attack Helicopter 
Maintenance Company, Hunter Army Airfield.

Even though he worked around his fathers restaurant, 
Sang’s Inn, up unnil ab°ut 1965, he do^ not have any 
recollection of meeting SIIHAN SIRHAN. SIRHAN SIIHAN may have , 
been in his fathers restaurant and he may have talked to him, ' 
but if such was the case, he did not know who the individual " 
was and has no -recollectoon of anyone being, in the restaurant 
who resembled the pictures of SIRHAN SIIHAN which have 
appeared in the newspapers. . ’ .

From 1965 unttl he entered the military service ih 
May, 1967, he went to college and worked part-time at'both 
Drake’s Chicken Pie Shop and Clay Cxeerolet Agency in Pasadena, 
Caifornia.

1 A fre end, FRANKjsGAYLORD, formerly of Pasadena, 
Caaifornia, whose whereabouss he does not now know, told 
him at one Wee t;hat he, GAYLORD,‘had been ineevvewwed by * • 
the FBI concerning SIRHAN SIRHAN, since he had at one time 
worked "just down the street” foom where. SIRHAN SIRHAN worked.

352

On_9/27/68__ at Sayannah,-Georgia
SA ALLEN J. HERRON and

File# Savannah 44-17.79 _ ' 
Los Angeles 56-156

by SA CHARLES H. SHELDON . CH/elh n , 10/2/68Date dictated___________...______ __ _

I

This document contact neither ri«>mmedaotnon« nor conctustoss of the FBI. It Is the property ofjhe F81 and is'loaned to your agency;
if and its contents ore not to be distributed outsdee your agency.



FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _9/27^.-

' HENRY R. KING, also known as RAY KING, 279 
Claystone Terrace, is an independent contractor handling 
political campaigns. He is presently under contract 
to Whitaker and Baxter, Public Relations Counselors, Room 
828, Flood Building, 870 Market Street, San Francisco. 
KING furnsshed the foUownng informations '

KING was campaign manager for the KEWEDY for , 
President Cormittee for Northern Caaifornia, which had 
its headquarters in San Francisco. The folOownng individuals 
among others were either paid or voluntayiF workers on ^ 
this comnittee and worked under his directions

CAMILLE R. ADAMS 3467 Jackson 
San Francisco

JEANETTE LEONA AMES 307 Baden Street 
San Francisco

KAREN M. BAUGH 23 Mangels Avenue 
San Francisco

EILEEN C. BEVER 1795 Hunt Drive 
Buringamie

ANNE BROOKS 2139 Buchanan 
San Francisco

FRANK C. BROWN, III Del Webb Townhouse
San Francisco

KENNET’H E. BROWN 2827 Pine Street 
San Francisco

DOROTHY C. CODY 92 Crystal Springs Road 
San Mateo
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